

Mødedato: Tirsdag 4/4 2023

Deltagere: Betina Sonne, Connie Boeriis , Jens Peter Nielsen, Alex Nielsen

Fraværende: Hans Bye Jensen

|                         |   |
|-------------------------|---|
| Referat fra sidste møde | Ingen referat fra mødet 7/3 2023.   |
| Nyt fra AlmenBo         | - intet   |
| Nyt fra/om afdelingen   | <p><b>- Afdelingsmøde</b></p> <p>AlmenBo ønsker at dele afdelingsmøderne (beboermøderne) op i henholdsvis sommer og efterår.</p> <p>Administrationen har foreslået at mødet for afdeling 12+30 afholdes: MANDAG D. 12. JUNI KL. 18.00. Efter en del snak blev der enighed om at flytte mødestart til kl. 18.30 for at imødegå de personer som er på arbejde.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi skal sikre os at vi får god til til at gennemgå regnskabet og budgettet, hvilket administrationen skal gøres opmærksom på..</li> <li>- Tilmelding til beboermødet skal ske til denne mailadresse: <a href="mailto:almenbo.afd.13@gmail.com">almenbo.afd.13@gmail.com</a>. Ud over mulighed for at tilmelde sig via mail til, så bør man også kunne tilmelde sig via postkassen ved fælleslokalet.</li> <li>- Forslag skal stadig indsendes til administrationen, så vi er sikre på, at formalia overholdes.</li> </ul> <p>Jens informerer administrationen om ovenstående.</p> |

|                                     |  |
|-------------------------------------|--|
| <b>Igangværende sager</b>           |  |
| <b>Rundgang i afdelingerne</b>      | <p>Connie og Hans deltog i rundgangen sammen med Administrationen samt to ejendomsfunktionærer.</p> <p>Referaterne fra mødet kan ses her:</p> <p><a href="#">Afdeling 13</a></p> <p><a href="#">Afdeling 30</a></p> <p>Der er ikke helt overensstemmelse mellem referatet og de noter som Connie tog under mødet.</p>  |
| <b>Orientering fra festudvalget</b> | <p>Connie orienterede kort fra mødet d. 30/3 2023 i afd. 12.</p> <p>Forslag om deltagelse i Royal Run - kaldet Site Run d. 24/6 2023. Der skal dog undersøges om man kan flytte dette til datoen hvor sommerfesten skal afholdes.</p> <p>Det skal undersøges om aktivitets-/fritidsudvalget vil betale for deltagere. Alternativt kan afdelingerne "splejse" til dette.</p> <p>Vi afventer nærmere fra Festudvalget.</p> |
| <b>Næste møde</b>                   | - 2/5 2023 - Jens må allerede nu melde afbud, da han er på kursus denne dag kl. 16.30-21.30  |

|           |       |
|-----------|-------|
|           |       |
| Eventuelt | Intet |